
BRM.0012.4.4.2020           

           

Protokół nr 22/2020 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 29 kwietnia 2020 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 
  

 

Czas trwania posiedzenia 14.00 – 14.30. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   – Przewodnicząca Komisji  

2. Ewa Kempska  – Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski    – Członek Komisji 

4. Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 

 

Listy obecności członków Komisji oraz gości obecnych podczas Komisji online stanowi 

załącznik nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem porządku obrad. 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie i przystąpiono do jego realizacji. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na 

rok 2020 (przedstawienie projektu przez Skarbnika Miasta Inowrocławia), 

− projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Inowrocławia na lata 2020-2033 (przedstawienie projektu uchwały przez Skarbnika Miasta 

Inowrocławia), 

− projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej oraz pomocy rzeczowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu (przedstawienie projektu uchwały przez Skarbnika Miasta Inowrocławia), 
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− projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla 

Miasta Inowrocławia” (przedstawienie projektu uchwały przez Naczelnika Wydziału Spraw 

Społecznych i Promocji Zdrowia). 

4. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad 3. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2020. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

W uzasadnieniu napisane jest o zwiększonych kosztach za odbieranie odpadów komunalnych, 

w związku z tym zwiększa się częstotliwość odbioru odpadów? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Związane jest to ze zwiększoną częstotliwością odbierania odpadów komunalnych. 
 

Innych pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 23/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę              

nr 24/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej oraz pomocy 

rzeczowej Powiatowi Inowrocławskiemu. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Autopoprawka – proszę o wykreślenie z tytułu uchwały „pomocy rzeczowej”. 

  

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 25/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu.  

 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019 

dla Miasta Inowrocławia”. 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Autopoprawka str. 67 pkt. 8 – proszę wpisać rok „2019” 

  

Pytania i dyskusja. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Str.55 i tam są puste tabele, czy to jest błąd druku? 
 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Tabela dotyczy usługi w DPS. Miasto nie prowadzi DPS - więc tabela jest pusta. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Pytam dlatego, ponieważ są tam też dane powiatowe. 
 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Jest to program opracowany w Ministerstwie, tam są zbierane dane ze wszystkich gmin w Kraju.  

Z tego programu gmina wygeneruje co nas dotyczy. My nie mamy wpływu na ilość tabeli, 

kształtu.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Wspólnie z Prezydentem jesteśmy takiego samego zdania, ale nieco innego jest Biuro Prawne. 

Ustawa mówi, że organ wykonawczy przedstawia co roku do dnia 30 kwietnia Radzie Gminy 

ocenę, o której my mówimy. Moje wątpliwości jak i Pana Prezydenta budzi fakt, że my musimy 

w ogóle podejmować uchwałę w tym przedmiocie, ponieważ to nigdzie nie jest uregulowane. 

Mam również swoja opinię prawną od swojego prawnika, że nie trzeba tego podejmować 

w formie uchwały i na pewno nie do 30 kwietnia. Ważne, aby do tego terminu wywiązał się 

Prezydent, a Rada powinna otrzymać ten materiał jak sprawozdanie z wykonania budżetu. Proszę 
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o wyjaśnienie tej kwestii. Część Samorządów robi to jak my do tej pory, a część Samorządów 

robi to jak to stanowisko prawne, którym dysponuję.        

 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Biuro Prawne wskazało, że musi to być podejmowane w formie uchwały i ja stosuje się do tego.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Ja nie mówię, aby Pan to rozstrzygnął, tylko spróbować to wyjaśnić. Rozmawiając                                

z Prezydentem i przedstawiając swój pogląd w tym temacie, Prezydent powiedział, że jest tego 

samego zdania. Rozmawiając z Biurem Prawnym to otrzymałem informację, że tak było jeszcze 

za czasów Pani Górki i tak robią inne samorządy, więc my też tak robimy. Jak wystąpię do Biura 

Prawnego o opinię to otrzymałem odpowiedź, że opinia będzie taka jak usłyszałem. Dla mnie to 

nie są argumenty. Jeżeli nie jesteśmy do czegoś upoważnieni, to jaka jest delegacja dla Rady 

Miejskiej, aby to podejmować w formie uchwały. Chodzi o to, aby coś wyprostować jeżeli 

robimy coś niepotrzebnie. Może należałoby zapytać Biuro Prawne o opinie prawną, albo 

sprawdzić jak to jest w innych samorządach. 

 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Zobaczę jak to wygląda. Nie ma przeciwskazań, aby ponownie wystąpić o opinię prawną.   

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Art.16a ust.1 mówi, że gmina przygotowuje ocenę zasobów pomocy społecznej, następnie ust.4 

mówi, że organ wykonawczy przedstawia do 30 kwietnia. Nie ma tutaj mowy o żadnej formie 

uchwały. Podobna sytuacja jest w przypadku oświadczeń majątkowych. Podmiot dokonujący 

analizy oświadczeń majątkowych, każdego roku do 30 października przedstawia Radzie Gminy 

informacje. Literalnie nie ma tam mowy o uchwale.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Materiał nazywa się ocena i w mojej opinii nie ma delegacji, aby Rada podjęła to w formie 

uchwały. Ten materiał powinien być przedstawiony w następujący sposób, że materiał wpływa 

na komisję, potem idzie to na Radę. Następnie mamy następujące punkty: przedstawienie przez 

Naczelnika, przedstawianie opinii Komisji, dyskusja. Bez głosowania. Wiele innych materiałów 

tak robimy.  
 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Wiem o co chodzi, mamy rok czasu. Porozmawiam z Biurem Prawnym i wystąpię ponownie 

o wydanie opinii.   

 

Innych pytań nie było.  

  

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 26/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny 

zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Miasta Inowrocławia”. 
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Ad 4. Sprawy bieżące. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

W trakcie ostatniej sesji była mowa o konkursie na sprzęt komputerowy dla dzieci. Czy 

Wojewoda przekaże jakieś pieniądze, czy była informacja?  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Komputery są kupione za kwotę 98 tysięcy złotych.  

 

Innych pytań nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 
 

Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


